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Abstract (en)
In arrangements of this type with a driven brush roller, provision is made for the brush roller (2) to be automatically adjustable in height in
dependence on the torque. For this purpose, a spring (11) is arranged as a coupling element between the drive (1) and the brush roller (2), which
spring is coordinated with the torque for the operating phase. In the case of deviations from the torque adjusted, adjustment signals are generated
for a motor height adjustment of the running roller (6) until the predetermined torque of the brush roller (2) is adjusted again. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei Anordnungen dieser Art mit angetriebener Bürstwalze ist vorgesehen, daß die Bürstwalze (2) drehmomentenabhängig selbsttätig
höheneinstellbar ist. Hierzu wird zwischen Antrieb (1) und Bürstwalze (2) eine Feder (11) als Kupplungselement angeordnet, die auf das
Drehmoment für die Arbeitsphase abgestimmt ist. Bei Abweichungen vom eingestellten Drehmoment werden Stellsignale für eine motorische
Höheneinstellung der Laufrolle (6) erzeugt bis das vorgegebene Drehmoment der Bürstwalze (2) sich wieder einstellt.
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